
Марко Ђурић: Срби поштују Бриселски споразум, ми смо све обавезе до последњег слова испунили
четвртак, 19 април 2018 11:52

 Директор Канцеларије за КиМ Марко Ђурић рекао је за Прву телевизију да му
представници косовских Албанаца делују као неозбиљни и неискрени људи.

  Он је коментарисао и долазак високе представнице ЕУ за спољну и безбедносну
политику Федерике Могерини у Београд.

  

“Наравно да ћемо тражити објашњење од Могерини. Да је међународна заједница хтела,
ЗСО би данас постојала. Ако после пет година ништа не урадите, а онда похвалите
некога ко је само замахао папиром, то је знак да недостаје суштински притисак. Ми смо
све обавезе до последњег слова испунили. Сигурно ће бити жеље са наше стране да
говоримо о једној од најнеуспешнијих мисија ЕУ у историји, а то је мисија Еулекса“, навео
је Ђурић. 

  

Говорећи о најављеном састанку лидера косовских Срба у Звечану навео је да они
користе сваки милиметар свог простора и сваки педаљ својих права. 

  

“Срби поштују Бриселски споразум кад данас сазивају састанак управљачког тима како
би разговарали о формирању ЗСО. То је њихово право и није једнострани потез,
напротив, ЕУ је рекла да управљачки тим функционише од 4. априла у пуном мандату.
Од Приштине не очекујем ништа, први рок за ЗСО је био у мају 2013. године, сада је мај
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2018. Они да су било шта хтели направили би, они се претварају да желе ЗСО, а по
много чему се претварају. Ко хоће искрено поверење не малтретира и не гази легитимно
изабране српске представнике. Све личи на циркус за међународну заједницу, а они ми
делују као неозбиљни и неискрени људи“, рекао је Ђурић. 

  

Према његовим речима, важно је то што Србија све време настоји да очува мир и
стабилност и да му је жао што Албанци не виде даље од свог носа и чврсто су решени да
остану заробљени у кругу мржње и сукоба.

  

(Б92-Прва)
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